
Adjektiivit 

 
- adjektiivilla ei ole monikkoa -> ei koskaan s-päätettä! 

 

- jotkut adjektiivit toimivat vain predikatiivina = erossa substantiivista yleensä ’be’ tai ’become’ –

verbien erottamana 

afloat  afraid  ajar 

alike  alive  alone 

ashamed  asleep  awake 

aware  fond  glad 

ill   well 

He was ill. EI * He was an ill man! I am afraid. EI * An afraid little girl. 

 

- substantivoidut adjektiivit: lisäämällä adjektiivin eteen ‘the’-artikkeli saadaan koko 

ihmisryhmää kuvaava sana. Huom! toimii vain monikossa. 

The good, the bad and the ugly. 

 

- abstrakti substantiivi: lisäämällä adjektiivin eteen ‘the’-artikkeli saadaan abstrakti substantiivi 

Starship Enterprise travelled into the unknown. 

 

- Muista oikeinkirjoitus, kun adjektiiviin liittyy numero! 

The 500-page-long book, the six-month-old baby. 

 

- adjektiivien keskinäinen järjestys: mielipide, koko, muoto, ikä, väri, kansallisuus, materiaali 

That awesome, small, aerodynamic, new, black German sports car. 

 

- ’enough’ + substantiivi MUTTA adjektiivi + ’enough’ 

I don’t have enough money to buy that castle. Unfortunately I am not rich enough. 

 

  



Adjektiivien vertailu 

- komparatiivin pääte ‘er’ tai adjektiivin eteen ‘more’. Joko-tai, ei koskaan molempia.  

EI * more bigger 

 

- superlatiivin pääte ’est’ tai adjektiivin eteen ’most’. Superlatiivia edeltää aina ’THE’ 

 

- oikeinkirjoitussäätöä: -y -> i happy – happier 

loppu-e jää pois:  large – larger 

tuplakonsonantti lyhyen vokaalin jälkeen: dim - dimmer, big – bigger, sad – sadder 

 

- epäsäännöllinen vertailu: 

good – better – best 

bad – worse – worst 

old – older – oldest (elder – eldest, kun puhutaan esim. heimon vanhimmasta) 

late – later – latest (latter – last merkityksessä jälkimmäinen – viimeinen) 

far – farther – farthest (etäisempi – etäisin) / further – furthest (merkityksessä lisä-, enemmän) 

 

- KUIN-sanat:  

perusmuodossa  as tall as 

komparatiivissa  taller than 

erilainen kuin  different from/than/to 

samanlainen kuin similar to 

sama kuin  the same as 

kuten, niin kuin  such as 

huonompi kuin  inferior to 

parempi kuin  superior to 

 

- adjektiivien vahvistussanat 

perusmuodossa 

a little, a bit, far too, ly-päätteiset adverbit, enough 

She’s far too proud to apologize. I would call her awfully proud. 

 

komparatiivissa 

a little, much, far, even 

This book is a little thicker but much better than I thought. The more I read, the more I enjoy it. 

 

superlatiivissa 

by far, of all, the very best 

This is by far the best kikapoo I’ve ever seen. Aatu is the meanest dancer of all! 

 


